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Betreft: reactie op Wet vereenvoudiging beroepenstructuur psychologische beroepen 

 

Geachte ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport / Geachte mevrouw Helder, 

 

Het is erg spijtig om te lezen dat dit wetsvoorstel in overweging wordt genomen, met name voor de 

orthopedagogen onder ons. Als enthousiast werkend orthopedagoog en tevens leerkracht voel ik de 

noodzaak hier een reactie op te geven. En wel om de volgende redenen. 

Ten eerste wordt op deze manier een groot deel van de kwaliteit van de toekomst op negatieve wijze 

beïnvloed. Vanwege het uitsluiten van de groep orthopedagogen voor het doorgroeien naar GZ-

psycholoog en daarmee klinisch psycholoog of psychotherapeut sluit u een groot deel kennis uit. Ik 

heb zelf grote ambities de route van orthopedagoog naar GZ-psycholoog naar klinisch 

(neuro)psycholoog te doorlopen, maar deze route wordt vanwege dit wetsvoorstel afgesloten. Dit 

betekent niet alleen iets voor mijn carrière, maar nog meer voor de kennis en maatschappelijke 

impact die ik (dan niet meer) kan maken. Zowel in de GGZ, maar zeker ook in het onderwijs. En ik 

denk dat u met mij kunt beamen dat leerkrachten op de basisschool toch wel de basis zijn van de 

toekomst. En dat meer kennis bij de academisch geschoolde leerkracht een behoorlijke positieve 

impact heeft op een grote groep kinderen.  

Wat staat mij nu te doen? De master psychologie doorlopen? Zodat ik wel deze route wèl kan 

bewandelen? En de kennis in de master nogmaals doorlopen, terwijl deze al bekend is bij mij 

vanwege mijn master orthopedagogiek? En daardoor een groot beroep doen op de staatskas door 

het onnodig volgen van deze opleiding? Lijkt me eerlijk gezegd behoorlijk omslachtig.   

Daarnaast, met het oog op het huidige tekort van werkenden in de GGZ, de oplopende wachtlijsten, 

de hogere percentages schooluitvallers en psychische problemen onder de jeugdigen in Nederland, 

lijkt het me vrij vreemd een gehele groep (orthopedagogen) te verplichten zich niet verder te kunnen 

ontwikkelen en daarmee meer en complexere problemen te kunnen verhelpen.  

Tenslotte stelt het mij teleur dat de groep orthopedagogen niet als belanghebbenden staan 

genoemd in dit wetsvoorstel. Terwijl dit mogelijk de groep is waarbij een geheel carrièrepad, 

kennisuitbreiding en grote ambities in één keer onmogelijk worden. Dat het daarnaast 

‘vereenvoudigen’ wordt genoemd is ook wel ironisch. Want mijns inziens wordt het enkel 

ingewikkelder, met grote maatschappelijke gevolgen van dien.  

Met vriendelijke groet, 
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